



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL

Gazette

MUNICIPALE

DE—OF

Montreal

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

—Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“La Gazette Municipale”

Bureau de Poste: 917 ou
25 rue St-Gabriel, Montréal.

—Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“La Gazette Municipale”

Hôtel de Ville, — Montréal

—All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows:

“The Municipal Gazette”

Post Office Box 917 or
25 St. Gabriel St., Montreal

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows:

“The Municipal Gazette”

City Hall, — Montreal
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION DES FINANCES

Compte rendu de l'assemblée du 8 janvier

Sont présents: MM. les échevins L.-A. Lapointe, président, J.-B.-A. Martin, Fraser, Lavallée, Guay, Robinson, Sadler.

Les minutes de la dernière assemblée sont lues et confirmées.

1.—Les minutes de la sous-commission des Réclamations, du 7 janvier 1909, sont lues et approuvées.

2.—Sur proposition de M. l'échevin J.-B.-A. Martin, il est Résolu: Que le trésorier de la Ville soit prié de déposer devant cette Commission, à la prochaine assemblée, un état indiquant les montants payés à chaque percepteur, sous forme de salaire, commission, billets de tramways, etc.

3.—Soumis et lus les rapports suivants de la Commission des Incendies et de l'Éclairage:

(a) Pour accorder \$50 au capitaine Taylor comme augmentation de salaire pour l'exercice 1908.

(b) Pour accorder \$50 au capitaine E. Favreau, et \$25 à l'ex-capitaine Gilmour, comme allocation de loyer.

Résolu: De ne pas souscrire auxdits rapports.

4.—Soumis un rapport de la Commission spéciale d'enquête re poste de Police No. 13, demandant un crédit de \$400 pour payer les honoraires des estimateurs et pour autres dépenses se rattachant à cette enquête.

Résolu: De souscrire audit rapport.

5.—Est de nouveau soumis le rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$49,000 pour acheter un terrain dans la partie Nord de la Ville afin d'y établir une cour pour le service de la Voirie,

A ce sujet, les documents suivants sont soumis:

(a) Un rapport de la Commission de la Voirie, adopté par le Conseil le 16 mai 1904, acceptant de la “St. Denis Land Co.” la cession d'une certaine partie de la rue Labelle, quartier St-Denis.

(b) Rapport de la Commission de la Voirie, adopté par le Conseil le 16 mai 1904, acceptant de la “St. Denis Land Co.” l'offre de céder à la Ville la rue Labelle.

Il est

Résolu: Que lesdits documents soient transmis au Dé-

FINANCE COMMITTEE

Report of meeting held the 8th of January.

Present: Ald. L. A. Lapointe, chairman, J. B. A. Martin, Fraser, Lavallée, Guay, Robinson, Sadler.

The minutes of the last meeting were read and confirmed.

1.—The minutes of the sub-committee on Claims, meeting held on the 7th January 1909, were read and approved.

2.—On motion of Alderman J. B. A. Martin, it was

Resolved: That the City treasurer be requested to lay before the Committee, at the next meeting, a statement showing the amounts paid to each collector, as salary, commission, car fare, etc.

3.—Submitted and read the following reports from the Fire and Light Committee:

(a) To grant \$50 to captain Taylor, as an increase of salary for the year 1908.

(b) To grant \$50 to captain E. Favreau, and \$25 to ex-captain Gilmour, as rent allowance.

Resolved: Not to concur in said reports.

4.—Submitted a report from the special Committee of tion of \$400 to pay the fees of valuers and for other expenses in connection with the investigation.

Resolved: To concur in said report.

4.—The report of the Road Committee for an appropriation of \$49,000 to purchase a piece of land in the North part of the City for the purpose of establishing a yard for the Road department, being again brought up,

In this connection the following documents were submitted:

(a) Report from the Road Committee adopted by the Council on the 12th October 1903, accepting a certain portion of Labelle St., in St. Denis ward, from the St. Denis Land Co.

(b) Report from the Road Committee, adopted by the Council on the 16th May 1904, accepting the offer of the St. Denis Land Co., to cede Labelle St. to the City.

It was

Resolved: That said documents be referred to the Law